
Sıfır Atık ile Geleceğe Değer
Katılıyor

thi  –  Cumhurbaşkanımız  Recep  Tayyip
Erdoğan’ın  eşi  Emine  Erdoğan
himayelerinde  Çevre  ve  Şehircilik
Bakanlığımızca yürütülen “Sıfır Atık”
projesi  kapsamında  düzenlenen  “Sıfır
Atık  Geleceğe  Değer  Kattık”  konulu
seminer  Hamamizade  İhsan  Bey  Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirildi. 

Seminere  Valimiz  Yücel  Yavuz,  eşi  Şengül  Yavuz,  Büyükşehir  Belediye
Başkanı Orhan Fevzi Gümrükçüoğlu, siyasi parti temsilcileri, Çevre ve
Şehircilik Bakanlığı Çevre Yönetimi Genel Müdür Yardımcısı Sebahattin
Dökmen, bakanlık yetkilileri, kamu kurum müdürleri ve vatandaşlarımız
katıldı.

Ülkemizde ve ilimizde gerçekleştirilen “Sıfır Atık” projesinin insanlığın
geleceği  için  önemli  olduğunu  ifade  eden  Vali  Yücel  Yavuz  “Bugün
Trabzon’da Sıfır Atık projesiyle sadece Trabzon’umuzun, ülkemizin değil
dünyamızın  meselesi  olan  çevre  ile  ilgili  hayati  bir  konunun  nasıl
topluma  yansıtıldığını,  farkındalık  oluşturulduğunu  görüyoruz.  Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın kıymetli eşleri Emine Erdoğan’ın
himayelerinde Çevre ve Şehircilik Bakanlığımızca yürütülen “Sıfır Atık”
projesinin çocuklarımıza, gençlerimize tanıtılması geleceğimiz açısından
çok önemli. Atıkların çevreyi kirletmesinden dolayı insanlık bir çok yeni
kanser türüyle, hastalıkla  karşı karşıya kalmaktadır. En basitinden
evlerde kullanılan pillerin, elektronik aletlerin bataryaların yada atık
yağların  toprağımızı  ve  suyumuzu  kirletmesine  izin  vermemeliyiz.   
Çevremizde  atıklardan  kaynaklı  çevre  kirliliğini  yıllar  önce
projelendirmemiz  gerekiyordu.  Ama  zararın  neresinden  dönülse  kardır
anlayışıyla  proje  kapsamında  Çevre  ve  Şehircilik  İl  Müdürlüğümüz
çevremizin korunması amacıyla farkındalık çalışmalarını  okullarımızda ve
diğer kurumlarımızda  sürdürüyor. Amacımız Sıfır atık projesiyle israfın
önlenmesi,  kaynakların  verimli  kullanılması,  atıkların  kontrol  altına
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alınarak  sağlıklı  bir  çevrenin,  atık  bilincinin  ve  farkındalığının
oluşmasıdır.” şeklinde konuştu. 

Konuşmaların  ardından  Çevre  ve  Şehircilik  Bakanlığı’nın  uzmanları
tarafından Sıfır Atık projesi ile ilgili sunum yapıldı. 


